
MLADINA V KS TRIGLAV

Joj, kako so aktivni!
Na sestanek osnovne orga-

nizacije ZSMS v krajevni skup-
nosti Triglav sem prišel nena-
povedano, tako rekoč inkogni-
to, ter počakal do njegovega
zaključka. Medtern sem se lah-
ko prepričal, da v organizaciji,
kjer povprečna starost članov
ne presega šestnajst let, ne
manjka zagnanosti in volje do
dela.

Ko so zaključili z rednim se-
stankom, smo začeli pogovor
o njihovem delu. Takole je AleS
Filipič razložil, kaj sploh druži
tolikšno število mladih: »To so
različni skupni interesi, ki jih ni
malo, od pomoči starejšim ob-
čanom do lastne zabave«

Ob vprašanju, kakšno je bilo
njihovo dosedanje delo, je
predsednica organizacije Tja-
ša Modic-Rupnik vzkiknila:
»Joj, aktivni smo na vseh po-
dročjih, lepo prosim!« Sašo
Kukovec pa je pojasnil: >>Po-
dročje dejavnosti je zares širo-
ko. Starejšim krajanom poma-
gamo pri pospravljanju in be-
Ijenju stanovanj, zbirali smo
star papir, pripfavili izleta v

Beograd in na Bled, vrsto pre-
davanj o radioamaterstvu.
NOB, Himalaji, glasbi. Organi-
zirali smo tudi čistilno akcijo,
ki naj bi se je udeležilo čim več
krajanov, a je bil odziv med
starejšimi zelo slab. Poleg tega
izdajamo glasilo »Naj naj«, pri-
pravljamo kulturne prireditve
in plesna tekmovanja.«

»Imamo tudi pevski zbor«,
ga je dopolnila Tjaša,« redno
organiziramo ure pravljic in
pozimi smučarske izlete. So-
delovali smo na vseh akcijah,
ki jih je pripravila občinska
konferenca ZSMS, za otroke
smo ob novem letu pripravili
prihod dedka Mraza, za osmi
marec smo šli voščit najstarej-
ži krajanki.«

Kaj pa načrti za nadaljnje ak-
cije? Sašo Kukovec je o njih
dejal: »Za občinski praznik na-
meravamo pripraviti veselico.
Ob tej priložnosti bomo prejeli
tudi bronasto značko OF. Po-
leg tega pripravljamo dvo-
dnevni izlet na šobiec in čistil-
no akcijo okrog blokov.«

Kakšno je sodelovanje z dru-

gimi družbenopolitičnimi or-
ganizacijami v krajevni skup-
nosti? "Zelo dobro,« je dejala
predsednica organizacije Tja-
ša. »Moram reči. da so nam
ostale DPO zelo naklonjene.
Imamo samo en problem: pri-
meren prostor. Imeli smo že
svojo sobo, ki pa so nam jo
vzeli in sedaj gostujemo nao-
krog. Na Glavarjevi 45 imamo
»zamerkano« primerno sobo.
Pošiljali smo dopise na hišni
svet, ki pa je ostal gluh. Odšli
smo na občinsko konferenco
ZSMS, na krajevno skupnost.
na občino - pa je bilo vse za-
man.«

Res je čudno, da pri vsej
svoji aktivnosti naleti mladin-
ska organizacija v domačem
okolju na toliko težav, ko gre
za osnovne delovne pogoje. In
toliko bolj žalostno, ker ta pri-
mer še zdaleč ni osamljen.
Glede na mladost in zagna-
nost, ki jo kažejo, aktivnost or-
ganizacije v KS Triglav najbrž
še lep čas ne bo zamrla. Upaj-
mo le, da bodo rešili tudi pro-
storski problem.
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